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Què preocupa als físics? Què els impedeix agafar el son? Què saben respondre i que 
no saben? Què s’hi fa a l’actualitat per intentar resoldre el que no se sap? Què s’aspira 
a saber en els pròxims anys i que restarà per resoldre als futurs físics? Molts d’ells, 
amb absoluta certesa, avui es troben als instituts de secundària. Quin tipus de 
contribucions es poden fer en el camp de física d’altes energies sense eixir de la teua 
terra, la Comunitat Valenciana?  

 


